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News - ASRoma.pl

Dziś dzień urodzinowy w Romie. Obok Jamesa Pallotty, Bruno Contiego i

Giancarlo De Sistiego urodziny obchodzi również były Romanista, Sebino

Nela. Portal vocegiallorossa.it przeprowadził z nim wywiad. 

 

Komentarz na temat momentu Romy?

- To pozytywny moment, nawet jeśli w Udine szansa została stracona. Nie był to

wielki mecz, ale przedłużył pozytywną passę, która może również się wydłużyć.

 

Jest gracz, wyłączając Tottiego, który może zrobić różnicę na zakończenie

sezonu?

- Myślę, że jeśli chodzi o aspekt zdobywania bramek dobrze idzie Lameli. Jeśli wróci

Osvaldo, będzie dodatkową kartą w talii Romy.

 

Dziś również urodziny Jamesa Pallotty i Bruno Contiego.

- Najlepszego wszystkim urodzonym 13 marca [śmiech - dod. red.]. O prezydencie

dowiedziałem się dwie godziny temu.

 

Mówi się o twoim wejściu do kierownictwa. Możesz potwierdzić?

- Rozmawiałem o moim ewentualnym wejściu do kierownictwa z Dyrektorem

Generalnym Franco Baldinim, nie do sektora młodzieżowego, a do innych spraw do

zdefiniowania.
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